



## Mötesprotokoll 2023.08 7 aug-23 via TEAMS

Närvarande:	MM	Magnus Månsson	Ordf.
	PP	Patrik Persson	
	LS	Liselott Schönström	Sekr
	LN	Lennart Nielsen	Kassör
	JP	Jenny Pålsson	
	TO	Tomas Olsson	
	ER	Emma Rudnert	
	GR	Gabriel Rasmussen	adjungerad
Ej närvarande:	CM	Carina Månsson	adjungerad

§§ 108 MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

### §§ 109 Föregående protokoll

Protokoll 2023.07 godkändes.

### §§ 110 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

### §§ 111 Ekonomi/Budget

Ekonomi är god. LN har inte möjlighet att lägga överbokföringen till Visma förrän efter 25/8, pga tillfällig hög belastning i Idrottonline (Fortnox).

### §§ 112 Styrelsens planering

JP o MM kommer att kolla upp Facebook inloggning. I dag är informationen Om inaktuell. Frågan om miljö bordlägges till nästa styrelsemöte. Planerings o ordförandemöte är planerat till 28/10. Förmiddag planeringsmöte med förtroendevalda och eftermiddag möte med ordförande. Alla äter lunch tillsammans. Styrelsen kommer att ha ett fysiskt styrelsemöte 27/10. JP begär offert från Quality hotell i Malmö. Frågan om arbetsbeskrivning för styrelsen är mycket svår att skriva, då Södras styrelse har det övergripande ansvaret för Södras verksamhet. JP ställer frågan till RF SISU Skåne om de har en enkel digital utbildning för ledare i klubbarna. Framför allt med tanke på LOK stödet.



## §§ 113 Styrelsens rapportering.

Vi behöver ev flytta BKS. SBF planerar att ha Bilsportgalan samma datum 13/1–24. LS har skickat mejl (230802) till Roger Engström o Anna Laurentinsson om att vi beslutade vårt datum och bokade hotell och konferenslokaler redan i våras. Ej fått något svar. SBF tar beslut 25/8 och MM skickar mejl till Anna Laurentinsson 26/8, så vi får besked så fort som möjligt. JP har kollat med hotellet om att flytta BKS en vecka framåt, får besked senare i augusti. JP, MA och LS har lämnat in ett förslag till styrelsen ang BKS. Gällande kostnader, tider, inbjudan, affisch mm. Gällande nomineringar, JP kollar med MA om hon kan tänka sig att vara med i nomineringskommittén tillsammans med Claes Elofsson och Martin Nilsson. GR kollar upp om han kan fixa en konferencier till BKS. ER tittar på nya "priser" till nominerade. Gärna något i glas, som kan graveras. Kort o swish betalning kommer att användas. LN fixar med banken så att det går att lägga in i Idrottonline. MM skriver till RB utskottet och frågar hur de tänker agera ang Säkerhets o miljökommitténs förtydligande för dammbindare (officiellt meddelande 230711). Kommer de klubbarna som använt otillåtna medel att få fortsatt miljöcertifiering? A-licens RB, avslås, inte tillräckligt med meriter. Claes blev uppvaktad på sin 75-årsdag. Blommor och presentkort att använda på alla arrangemang i Malmö. Blev uppskattat. Magnus Rugsvenn (Södras politiska kontakt) har anmält sig till Idrottspolitiskt samtal, under Ystad Summit 7/9.

## §§ 114 SBF info

Annas brev 230710, mejl ang distriktsdialog 230713, 230728 mejl ang aktuell terrorhotnivå, 230731 tävla och se filmen Grand Turismo,

## §§ 115 Sportgren/SGA

Avvakta cup i RB. Se över RB och ev planera för en cup i vår. SGA för RB är skickat till valberedningen, som kommer att kontakta berörd person.

## §§ 116 Utbildning

LS har kontaktat Lars Mårtensson, utbildningsansvarig rally ang att lägga in utbildning i utbildningsportalen i Idrottonline, men inte fått något svar. TO har planer på att i höst ha utbildning i säkerhet, gäller alla sportgrenar. Datum inte spikat.

## §§ 117 Inkommen post

Mejl 230726 med ansökan om resebidrag. Sökanden hade inte licens för någon klubb i Södra. LS mejlar och meddelar. 230712 mejl ang LOK stöd till MAK, LS skickat till MAK.

## §§ 118 Ärendebank

Inget att rapportera



§§ 119 Övrigt

Inget att rapportera

§§ 120 Nästa möte

230911

§§ 121 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Magnus Månsson